
                                                     Protokół Nr VII /2019 

              Sesji Rady Gminy w Oksie odbytej w dniu  21 maja  2019 roku. 
 

    Otwarcia Sesji dokonał Przewodniczący Rady Gminy w Oksie Pan Krzysztof Kolekta, poinformował   

iż w związku ze śmiercią Bogusława Wójcika  z Zakrzowa minutą ciszy zostanie uczczona jego pamięć. 

Powitał Wójta Gminy Tadeusza Sobonia, Sekretarz Gminy Jolantę Wróbel, Skarbnik Gminy Panią Annę 

Małek, Dyrektorów Szkoły Podstawowej w Oksie i Węgleszynie, Dyrektor Przedszkola Samorządowego 

w Oksie Panią Annę Wnuk, panie i panów radnych, panie i panów sołtysów, młodzież szkolną która 

przedstawi prezentację, osoby uczestniczące w dzisiejszej sesji. Poinformował aby do porządku obrad 

wprowadzić pkt. 4 – przyjęcie porządku obrad oraz przenieś pkt. 7 przed pkt. 4. Zapoznał z porządkiem 

obrad który został poddany pod głosowanie. Za przyjęciem porządku obrad głosowali wszyscy radni. Na 

stan 15 radnych udział w Sesji wzięli wszyscy radni zgodnie  z załączoną listą obecności, a więc Sesja  

jest prawomocna   i władna do podejmowania uchwał. Na Sekretarza został powołany radny Pan Tomasz 

Kusaj zam. Oksa, który wyraził zgodę. Za przyjęciem propozycji Sekretarza głosowało 15 radnych.  

      Porządek  obrad:     
  1.  Otwarcie Sesji, powitanie uczestników. 

  2.  Stwierdzenie quorum. 

  3.  Wybór sekretarza obrad. 

  4.  Przyjęcie porządku obrad. 

  5.  Przyjęcie protokołu z Sesji poprzedniej Rady Gminy w Oksie. 

  6.  Sprawozdanie z pracy wójta między sesjami. 

  7.  Ślubowanie sołtysów. 

  8.  Prezentacja młodzieży szkolnej ze szkoły Podstawowej w Węgleszynie i Oksie na temat: 

       - alternatywne sposoby pozyskiwania energii 

       - przyczyny i sposoby zapobiegania efektowi cieplarnianemu 

       - działania pro-ekologiczne w Szkole Podstawowej w Oksie 

  9.  Informacja na temat wierzytelności i zobowiązań gminy za 2018 rok – skuteczność windykacji 

       / podatki, woda, śmieci/ 

 10.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Oksa na lata  

       2019 – 2022 

 11.  Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Jędrzejowskiego 

 12.  Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy na rok 2019. 

 13.  Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia poboru opłaty za gospodarowanie odpadami  

        komunalnymi w drodze inkasa, określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

 14.  Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu sieci szkół podstawowych prowadzonych przez  

        Gminę Oksa oraz określenia granic ich obwodów od dnia 1 września 2019 roku. 

 15.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia ,,Programu opieki nad  

        zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Oksa 

        w 2019 roku. 

 16.  Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie nieruchomości do 

gminnego  

       zasobu. 

 17.  Sprawy różne . 

 18.  Zamknięcie obrad. 

 

Ad. 4 

Protokół z Sesji poprzedniej został przyjęty, zgodnie z podpisami na liście obecności wszyscy zapoznali 

się z protokołem więc został poddany pod głosowanie. Wszyscy jednogłośnie byli za jego przyjęciem. 

  

Ad. 5 



Młodzież szkolna przedstawiła prezentacje na temat alternatywnych sposobów pozyskiwania energii, 

przyczyny i sposoby zapobiegania efektowi cieplarnianemu oraz działań pro-ekologicznych w Szkole  

Podstawowej w Oksie. 

Przewodniczący Rady podziękował młodzieży  za tak obszerne i wspaniałe przygotowanie  prezentacji. 

Ad. 6 

 Wójt Gminy złożył sprawozdanie z pracy wójta między sesjami. Sprawozdanie stanowi załącznik                

do protokołu. 

 

Ad. 7 

 Ślubowanie sołtysów. 

Przewodniczący Rady odczytał rotę ślubowania tj.  ,, Ślubuję jako sołtys, że na zajmowanym stanowisku 

będę służyć państwu i  społeczności lokalnej, przestrzegać porządku prawnego i wykonywać powierzone 

mi zadania
 ‘’

 a każdy sołtys według listy obecności wypowiedział słowo ,,ślubuję” – Tak mi dopomóż 

Bóg. 

Wójt Gminy odczytał list gratulacyjny oraz wręczył każdemu sołtysowi. 

  

Ad. 8      

Informację   na temat wierzytelności i zobowiązań gminy za 2018 rok – skuteczność windykacji/podatki, 

woda, śmieci/ przedstawiła Skarbnik Gminy – informacja stanowi załącznik do protokołu. 

  

Ad. 9 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Oksa na lata 2019-2022 

za podjęciem tej uchwały głosowali wszyscy radni 

  

 Ad. 10 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2019. 

za podjęciem tej uchwały głosowali wszyscy radni 

   

Ad.11 

Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

w drodze inkasa, określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso 

za podjęciem tej uchwały głosowali wszyscy radni. 

  

Ad.12 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu  sieci szkół podstawowych prowadzonych przez gminę 

Oksa oraz określenia granic ich obwodów od dnia 1 września 2019 roku 

za podjęciem tej uchwały głosowali wszyscy radni 

 

 Ad. 13. 

Podjęcie uchwały w sprawie  zmiany uchwały w sprawie przyjęcia ,, Programu opieki nad zwierzętami 

 bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Oksa 

za podjęciem tej uchwały głosowali wszyscy radni  

  

Ad. 14 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie nieruchomości do gminnego zasobu. 

za podjęciem tej uchwały głosowali wszyscy radni 

  

 

Ad. 15. 

Zabrał głos Wójt Gminy który poinformował iż przedkłada Radzie Gminy Raport o stanie Gminy za 

2018 rok i prosi o wnikliwą analizę i zapoznanie się gdyż będzie omawiany na najbliższej sesji Rady 

Gminy. 



Przewodniczący Rady poinformował, iż wpłynęła interpelacja radnego Kamila Cholerzyńskiego zam. 

Błogoszów która zgodnie z obowiązującymi przepisami zostanie umieszczona na stronie BIP oraz 

zostanie udzielona odpowiedź. 

Z pytaniem zwróciła się sołtys z Tyńca Pani Laprus Halina – kiedy będzie wożony kamień do Tyńca, 

posadzić  kilka krzewów obok źródełka, umieścić tabliczkę  przy stoku oraz aby światła świeciły się do 

godz.  24
00

 . 

Przewodniczący Rady poinformował iż chęć zabrania głosu na piśmie złożył Pan Chmielewski. 

Zabrał głos Pan Chmielewski dziękując za udzielenie mu głosu oraz przedstawił problemy zgłaszane 

przez mieszkańców tj. 

- dokonać wymalowania odpowiednich szlaków na parkingu obok Ośrodka Zdrowia w ten sposób aby 

można było swobodnie wjechać i wyjechać 

- na odcinku 20 km Policja Małogoszcz ustawiła 20 nieprawidłowości w znakach drogowych które nie  

odzwierciedlają rzeczywistości jako znak tylko bubel 

- ustawić kontenery w lasach chłopskich 

- aby podjąć uchwałę przez Radę Gminy o zakazie wchodzenia środowisk LGBT do placówek 

oświatowych łącznie z Biblioteką 

- czy są w Tyńcu plany rowów i chodników 

- problem jakości wody ,  woda jest dostarczana bez uzdatniania, o zerowych walorach smakowych, by 

zastanowić się jak polepszyć jej jakość . 

Pan Chmielewski podziękował za przedłużenie czasu wypowiedzi oraz za uwagę. 

Przewodniczący Rady odniósł się do wypowiedzi przedstawionych przez pana Chmielewskiego oraz 

wyjaśnił iż Policja nie ustawia znaków drogowych lecz każdy zarządca drogi  uzgadnia z Wydziałem 

Ruchu Drogowego, Wydziałem Komunikacji, Policją i oni ustalają i zatwierdzają znaki, natomiast jeżeli 

chodzi o rowy i chodniki w Tyńcu to jest plan budowy chodników, woda spełnia wszystkie kryteria , jest 

badana kilkadziesiąt razy w ciągu roku przez SANEPID, co do walorów smakowych to każdy 

mieszkaniec może sobie je poprawić gdyż ciężko jest dopasować każdemu walory smakowe . 

Wójt udzielił odpowiedzi : 

-  sołtysowi z Tyńca – kamień będzie sukcesywnie wożony, został już rozstrzygnięty przetarg lecz  

 czekamy na naprawę równiarki , zakupimy kilka krzewów, światła świecą się do 24 lecz ze względu na 

zbyt wysokie ceny w okresie letnim będziemy musieli dokonać ograniczeń w oświetleniu. 

Panu Chmielewskiemu 

 -  parking – jest to temat do rozważenia 

 -  nieprawidłowości w znakach – Przewodniczący udzielił odpowiedzi iż każdy zarządca drogi ma 

kontrolę z Wydziału Komunikacji, Wydziału Ruchu Drogowego i Wydziału Policji i oni ustalają oraz 

zatwierdzają znaki drogowe 

- kontenery – nie podejmiemy tego tematu gdyż  jest to nie osiągalne, temat ten był omawiany w 

sołectwach między innymi w Tyńcu na zebraniu wiejskim i na pewno w ten temat nie wejdziemy. 

- w sprawie  środowisk  LGBT -  Wójt nie wypowiedział się w tej sprawie  

- dot. planu chodników – na rok bieżący- Rada Gminy uchwaliła 75 tys. zł w partycypacji budowy 

chodnika który będzie zlokalizowany   jadąc od Oksy  po lewej stronie  od uliczki w Tyńcu do uliczki 

która prowadzi do remizy, jest ogłoszony przetarg na ten odcinek , o wynikach przetargu zostanie 

poinformowana  Rada Gminy. 

Transmisja Sesji jest dostępna na Youtube. 

 

W związku z wyczerpaniem tematyki Sesji Przewodniczący Rady podziękował za udział w obradach 

oraz dokonał  zamknięcia obrad. 

  

Protokólant: J.Mróz                                                                                      

                                                                                                                     

 


